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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért fontosabbak a külföldi multik a kormány 
számára a természeti kincseinknél és a magyar emberek egészségénél?" 

Tisztelt Miniszter úr!

 

A Fidesz évtizede tartó elhibázott gazdaságpolitikájának egyik „csodafegyvere”, amit mi inkább 
időzített bombának szoktunk nevezni, a kínai, koreai tulajdonú akkumulátorgyárak nagy létszámban
való megépítése Magyarországon.

 A NER gazdaságpolitikájának állatorvosi lova a gödi Samsung gyár, melynek megépítésére közel 
kilencven millió eurónak megfelelő állami támogatást biztosított a kormány a magyar adófizetők 
pénzéből, majd nemrégiben hasonló összegű, további 34 milliárd forinttal támogatta a gyár 
bővítését, szintén a befizetett adóforintokból, miközben a gyár éves bevétele 1631 milliárd forint.

Tették mindezt úgy, hogy a gödi gyár bizonyos részlegei engedélyek nélkül üzemeltek 2021-ben, 
melynek következtében több baleset is történt a gyárban, melyek közül volt halálos kimenetelű is. A
legborzasztóbb viszont az, az Önök teljesen szervilis, multik előtt hajlongó gazdaságpolitikájában, 
hogy nem csak egyénekre, de kollektív közösségekre is halálos kihatása lehet. 

Ezt támasztja alá az a napokban napvilágot látott adat a gödi Samsung gyárról, mely szerint 88 
tonna mérgező, magzatkárosító anyagot juttatott a levegőbe, amelyért szintén a bevételeihez képest 
nevetséges büntetést kapott a cég.

Önök rászabadították társadalmunkra a külföldi multik rendkívül környezetkárosító, a legmagasabb 
egészségügyi kockázatot magukban hordozó gyáregységeit, de a felelősséget már nem vállalják, 
sőt, a környezetvédelmi hatósági szerződés intézményével jogalapot szolgáltattak a szabályok be 
nem tartására, figyelmen kívül hagyására!



A Mi Hazánk Mozgalom szerint ezek mellett további felháborodásra ad okot, hogy 64 millió 
forintba kerül egy akkumulátorgyári munkahely a magyar állam, vagyis a magyar emberek, 
adófizetők számára, míg a kisvállalkozások folyamatosan ellehetetlenülnek, például több tízezer 
kisbolt zárt be az utóbbi években, de a mezőgazdasági beruházások is visszaestek a tavalyi utolsó 
negyedévben 17%-kal.

És a sor sajnos még hosszú lenne, az Önök elhibázott gazdasági stratégiájának köszönhetően.

A Mi Hazánk teljesen más jövőképet kínál Magyarország számára, mi a külföldi nagytőke helyett a 
hazai vállalkozásokra, a nagy múltú mezőgazdaságunkra, az élelmiszeriparra és a vele 
párhuzamosan kiépített feldolgozóiparra építenénk hazánk jövőjét.

 

Önök nem látják, hogy a kérész életű gazdasági növekedés oltárán egy egész országot áldoznak fel?

Miért fontosabbak a külföldi multik a kormány számára a természeti kincseinknél és a magyar 
emberek egészségénél?

Megkérdezték-e bárhol az országban a helyi lakosokat, hogy akarnak-e a településükre, földjeikre, 
vagy ne adj Isten a kertjük végébe akkumulátorgyárakat?

 

Köszönöm megtisztelő válaszát!
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